
PROTOKÓŁ NR XLVI/06

XLVI  sesji  Rady  Miasta  Bolesławiec  odbytej  w  dniu  29  marca  2006  r. 
w Sali  Rajców Ratusza – Rynek 41,  II  p.  pod przewodnictwem radnego 
Stanisława Małkowskiego – Przewodniczącego Rady Miasta.

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00
Sesję zakończono o godz. 15.20

Ustawowy skład Rady – 21 radnych

Obecnych wg listy obecności było 21  radnych

Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Piotr Roman - Prezydent Miasta
2. Karol Stasik - Z-ca Prezydenta Miasta
3. Jerzy Zieliński - Sekretarz Miasta
4. Zbigniew Walasiński - Skarbnik Miasta
5. Tadeusz Grzesik - Radca Prawny Urzędu Miasta
6. Adam Różycki - Komendant Powiatowy Policji 
                                                                    w Bolesławcu
7. Grzegorz Kocon - Komendant Powiatowy       
                                                               Państwowej Straży Pożarnej 

                                                          w Bolesławcu
8. Janina Jakubiec - Prezes Sądu Rejonowego 
                                                                    w Bolesławcu
9. Adam Zieliński - Prokurator Rejonowy 
                                                                    w Bolesławcu
1.  Przedstawiciele  kadry  kierowniczej  Urzędu  Miasta,  jednostek 

organizacyjnych  gminy  miejskiej,  organizacji  społecznych 
i politycznych oraz goście XLVI sesji

2.  Prasa i Telewizja Lokalna „Azart-Sat” w Bolesławcu

(Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2)
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Przebieg sesji:

Ad 2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XLVI sesji.    

Ustalony  porządek  obrad  XLVI  sesji  radni  otrzymali 
w zawiadomieniach, w terminie ustawowym.

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował, aby punkt 6 porządku obrad 
„Interpelacje, zapytania i  wnioski radnych” umieścić po wystąpieniach gości. 
Tak więc będzie to punkt 10.

Przewodniczący  Rady  Miasta  poddał  pod  głosowanie  porządek  obrad 
i  stwierdził,  że  Rada  Miasta  przyjęła  porządek  obrad  XLVI  sesji, 
z  uwzględnieniem zaproponowanej  zmiany -  większością głosów, tj.  18 „za” 
(3 radnych nie brało udziału w głosowaniu), w następującym brzmieniu:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XLVI sesji. 
3. Przyjęcie protokołu XLV sesji Rady Miasta. 
4.  Sprawozdanie  z  wykonania  uchwał  Rady Miasta  podjętych na XLV sesji 

w dniu 1 marca 2006 r. 
5. Informacje:

5.1.  Prezydenta  Miasta  o  ważniejszych  działaniach  podjętych  w  okresie 
międzysesyjnym,

5.2. Przewodniczącego Rady Miasta o ważniejszych działaniach podjętych 
w okresie międzysesyjnym.

6. Przyjęcie  rocznego  sprawozdania  z  działalności  komendanta  Policji, 
Prokuratury,  Sądu  i  KP PSP (za  2005  r.);  informacja  o  stanie  porządku 
i bezpieczeństwa publicznego. 

7. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej.
8. Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
9. Sprawozdanie  za  rok  2005  z  realizacji  Programu  Współpracy  Gminy 

Miejskiej  Bolesławiec  z  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku 
publicznego. 

10. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.
11. Projekty uchwał oraz projekt oświadczenia Rady Miasta:

11.1.  w  sprawie  likwidacji  Miejskiego  Przedszkola  Publicznego  nr  8 
w Bolesławcu przy ul. Górne Młyny 5,

11.2. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć  dla  nauczycieli  realizujących  w  ramach  stosunku  pracy 
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obowiązki  określone  dla  stanowisk  o  różnym  tygodniowym 
obowiązkowym wymiarze godzin,

11.3. w sprawie zaopiniowania zmiany w części opisowej dotyczącej planu 
aglomeracji  Bolesławiec  zaopiniowanego  pozytywnie  Uchwałą  Nr 
XXXII/316/05  Rady  Miasta  Bolesławiec  z  dnia  30  marca  2005  r. 
w sprawie  zaopiniowania  propozycji  planu aglomeracji  obejmującej 
granice  i  zasięg  sieci  kanalizacyjnych  dla  ścieków  komunalnych 
z  terenu  Miasta  Bolesławiec  i  Gminy  Bolesławiec  zakończonych 
oczyszczalnią ścieków komunalnych w Bolesławcu,

11.4. w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  terenu  położonego  w  kwartale  ulic:  Zgorzelecka  – 
Łokietka – Mazowiecka – Orla – Pl. Piastowski w Bolesławcu,

11.5.  w sprawie zmiany uchwały nr  XL/383/05 Rady Miasta Bolesławiec 
z dnia 26 października 2005 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniego 
Programu Inwestycyjnego dla Miasta Bolesławiec na lata 2006-2010, 
zmienionej uchwałą nr XLI/406/05 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 30 
listopada 2005 roku w sprawie zmiany uchwały nr XL/383/05 Rady 
Miasta  Bolesławiec  z  dnia  26  października  2005  roku  w  sprawie 
przyjęcia  Wieloletniego  Programu  Inwestycyjnego  dla  Miasta 
Bolesławiec na lata  2006-2010 oraz uchwałą nr  XLIII/420/05 Rady 
Miasta Bolesławiec z dnia 28 grudnia 2005 roku w sprawie zmiany 
uchwały  nr  XL/383/05  Rady  Miasta  Bolesławiec  z  dnia  26 
października 2005 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu 
Inwestycyjnego dla Miasta Bolesławiec na lata 2006-2010,

11.6. w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/255/04 Rady Miasta Bolesławiec 
z  dnia  17  listopada  2004  r.  w  sprawie  przyjęcia  Planu  Rozwoju 
Lokalnego  Gminy  Miejskiej  Bolesławiec  zmienionej  uchwałą  Nr 
XLI/407/05 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 30 listopada 2005 r.,

11.7. o zmianie uchwały Nr XXXVI/359/05 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 
29 czerwca 2005 r. w sprawie przyjęcia Lokalnego Planu Rewitalizacji 
Miasta Bolesławiec zmienionej uchwałą Rady Miasta Bolesławiec Nr 
XL/384/05 z dnia 26 października 2005 roku i uchwałą Rady Miasta 
Bolesławiec Nr XLI/408/05 z dnia 30 listopada 2005 r.,

11.8. w sprawie Aktualizacji Strategii Rozwoju Miasta Bolesławiec,
11.9. o zmianie uchwały Nr XLI/411/05 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 30 

listopada 2005 r. w sprawie szczegółowych zasad oraz trybu udzielania 
i rozliczania dotacji przedmiotowych,

11.10. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2006 r.,
11.11. oświadczenie w sprawie poparcia działań zmierzających do ustanowienia 

św. Marii De Mattias Patronką Miasta Bolesławiec. 
12. Sprawy organizacyjne:
12.1. Informacje bieżące dla Rady Miasta.
13. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu XLV sesji Rady Miasta. 

Zgodnie  ze  Statutem  Miasta  Bolesławiec  protokół  XLV  sesji 
Rady Miasta  z  dnia  1  marca  2006 r.,  był  wyłożony do wglądu w Referacie 
Organów Gminy Miejskiej – oraz w czasie obecnej sesji.

Protokół  XLV  sesji  Rady  Miasta  odbytej  w  dniu  1  marca  2006  r., 
został przyjęty bez zmian i poprawek.

Ad  4.  Sprawozdanie  z  wykonania  uchwał  Rady  Miasta  podjętych 
na XLV sesji w dniu 1 marca 2006 r. 

Pisemne  sprawozdanie  na  w/w  temat  radni  otrzymali  przed  sesją, 
w terminie statutowym.

W/w  sprawozdanie  Rada  Miasta  przyjęła  większością  głosów,  tj.  18 
głosami  „za”  (3  radnych  nie  brało  udziału  w  głosowaniu),  do  akceptującej 
wiadomości. 

SPRAWOZDANIE – zał. nr 3

Ad 5. Informacje:
5.1.  Prezydenta  Miasta  o  ważniejszych  działaniach  podjętych  w  okresie 

międzysesyjnym. 

Na w/w temat zabrał głos Prezydent Miasta Piotr Roman.

INFORMACJA – zał. nr 4

Ponadto  Prezydent  Miasta  przedstawił  problemy  legislacyjne  zgłoszone 
przez miasta na Zgromadzeniu Ogólnym Związku Miast Polskich. 

postulaty – zał. nr 5
W dyskusji udział wzięli:
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Radny  Jan  Paździora  spytał,  na  jakim  etapie  jest  sprawa  przejęcia  ul. 
Tysiąclecia?

 
Prezydent  Miasta  Piotr  Roman stwierdził,  że  konieczne  jest  zarządzenie 

pozbawiające  drogę  statusu  drogi  krajowej.  Ponadto  poinformował,  że 
zwrócił  się  do  organów hipermarketu  „TESCO” w sprawie  źle  wykonanego 
prawoskrętu.  Otrzymał  wówczas  obietnicę,  że  zjazd  zostanie  poprawiony 
w trakcie  budowy stacji  paliw.  Prezydent  poinformował  także,  że  Generalna 
Dyrekcja  Dróg  Krajowych  i  Autostrad  nie  wykona  ciągu  pieszego  przy  ul. 
Tysiąclecia. 

Radny  Józef  Pokładek  spytał,  czy  odbył  się  już  przetarg  na  wycenę 
nieruchomości i lokali w Gminie Miejskiej Bolesławiec. Jeżeli tak, to kto go 
wygrał? 

Odpowiedzi udzielił Naczelnik Wydz. MiG Jan Kisiliczyk, informując, że 
przetargi  odbyły się  w ubiegłym tygodniu.  Złożono dwie oferty.  Przetarg na 
wycenę  lokali  mieszkalnych  i  użytkowych  wygrał  Pan  Albin  Kubów,  a  na 
wycenę gruntów i innych nieruchomości – Pan Waldemar Suchecki. 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada w/w informację przyjęła 
do akceptującej wiadomości.

5.2. Przewodniczącego Rady Miasta o ważniejszych działaniach podjętych 
w okresie międzysesyjnym. 

Powyższą  informację  przedstawił  Przewodniczący  Rady  Miasta,  który 
poinformował, że:
- Komisje stałe Rady Miasta odbyły swoje posiedzenia 22, 23, 24 i 28 marca br.;
- skierował  pod  obrady  Wysokiej  Rady  oświadczenie  w  sprawie  poparcia 

działań zmierzających do ustanowienia św. Marii De Mattias Patronką Miasta 
Bolesławiec. W sprawie tej wpłynęły kolejne pisma, także od parafii;

- przeprowadzono  wybory  do  Młodzieżowej  Rady  Miasta  Bolesławiec. 
Wybrano 26 radnych;

- na  jego  ręce  wpłynęło  pismo  od  Dyrektora  SP  ZOZ  z  prośbą  o  pomoc 
finansową na zakup karetek.
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Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada w/w informację przyjęła 
do akceptującej wiadomości.  

Przewodniczący Rady ogłosił 10  minut przerwy,
a następnie wznowił obrady

Ad 6. Przyjęcie rocznego sprawozdania z działalności komendanta Policji, 
Prokuratury,  Sądu  i  KP  PSP  (za  2005  r.);  informacja  o  stanie 
porządku i bezpieczeństwa publicznego. 

Jako pierwszy informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego 
przedstawił Komendant Powiatowy Policji w Bolesławcu, p. Adam Różycki.   

informacja – zał. nr 6

W dyskusji udział wzięli: 

1) radny Zdzisław Abramowicz,
2) radny Andrzej Czeczutka,
3) radny Eugeniusz Kowalski,
4) radny Hubert Prabucki,
5) radny Bolesław Nowak,
6) radna Irena Dul,
7) radny Stanisław Andrusieczko.

Wyjaśnień  udzielili  Komendant  Powiatowy  Policji  w  Bolesławcu  – 
p. Adam Różycki oraz Prezydent Miasta Piotr Roman. 

Następnie stan porządku i bezpieczeństwa publicznego omówił Prokurator 
Rejonowy w Bolesławcu, p. Adam Zieliński.

 
informacja – zał. nr 7

W  dyskusji  głos  zabrali  radni  Jan  Paździora  i  Eugeniusz  Kowalski, 
a wyjaśnień udzielił Prokurator Rejonowy w Bolesławcu, p. Adam Zieliński.

6



W  dalszej  części  posiedzenia  głos  zabrała  Prezes  Sądu  Rejonowego 
w Bolesławcu, p. Janina Jakubiec, poruszając następujące zagadnienia:
- systemu informatycznych ksiąg wieczystych,
- przestępczości wśród nieletnich,
- renowacji budynku Sądu Rejonowego w Bolesławcu.

W dyskusji udział wzięli:

1) radny Bolesław Nowak,
2) radny Eugeniusz Kowalski,
3) radny Józef Pokładek,
4) radna Irena Dul, 
5) radny Lesław Śliwko. 

Wyjaśnień udzieliła  Prezes Sądu Rejonowego w Bolesławcu, p.  Janina 
Jakubiec.  

Informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego przedstawił 
również Komendant Powiatowy Państwowej Staży Pożarnej w Bolesławcu, p. 
Grzegorz Kocon. 

informacja – zał. nr 8

W dyskusji udział wzięli radni Hubert Prabucki i Bolesław Nowak.

Wyjaśnień  udzielił  Komendant  Powiatowy  Państwowej  Staży  Pożarnej 
w Bolesławcu, p. Grzegorz Kocon. 

Ad 7. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej. 

Powyższe  sprawozdanie  przedstawił  Komendant  Straży  Miejskiej 
w Bolesławcu, p. Emil Zając. 

sprawozdanie – zał. nr 9

W dyskusji udział wzięli: 

1) radny Stanisław Szypulski,
2) radna Grażyna Zbieg,
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3) radny Hubert Prabucki,
4) radny Krzysztof Pieszko,
5) radny Jarosław Kowalski,
6) radny Józef Pokładek,
7) radny Bolesław Nowak,
8) radna Irena Dul.

Wyjaśnień udzielili Komendant Straży Miejskiej w Bolesławcu, p. Emil 
Zając oraz Prezydent Miasta Piotr Roman. 

Rada Miasta przyjęła powyższą informację do akceptującej wiadomości. 

Przewodniczący Rady ogłosił 15  minut przerwy,
a następnie wznowił obrady

Ad  8.  Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki 
i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  radni  otrzymali  w  terminie 
statutowym. 

sprawozdanie – zał. nr 10

Rada Miasta, na wniosek radnego Stanisława Andrusieczko, postanowiła 
odstąpić od referowania sprawozdania. 

W dyskusji głos zabrał radny Eugeniusz Kowalski, a odpowiedzi udzieliła 
mu  Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  ds.  uzależnień  Maria  Barbara 
Wojciechowska. 

Ad 9. Sprawozdanie za rok 2005 z realizacji Programu Współpracy Gminy 
Miejskiej  Bolesławiec  z  podmiotami  prowadzącymi  działalność 
pożytku publicznego. 
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Sprawozdanie  za  rok  2005  z  realizacji  Programu  Współpracy  Gminy 
Miejskiej  Bolesławiec  z  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku 
publicznego radni otrzymali w terminie statutowym. 

sprawozdanie – zał. nr 11

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Huberta  Prabuckiego,  postanowiła 
odstąpić od referowania sprawozdania. 

W dyskusji udział wzięli: 

1) radny Hubert Prabucki,
2) radna Irena Dul.

Wyjaśnień udzieliła Naczelnik Wydz. SP, p. Krystyna Boratyńska. 

Ad 10. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.

Przewodniczący Rady Miasta  przypomniał,  że  zgodnie  z  §  40 Statutu 
Miasta  Bolesławiec  interpelacje,  zapytania  i  wnioski  radnych  winny  być 
składane na ręce Przewodniczącego Rady Miasta w formie pisemnej.

10.1.  radny Jan Paździora
10.1.1.  czy przejęto od Generalnej  Dyrekcji  Dróg Krajowych i  Autostrad ul. 
Tysiąclecia, zgodnie z zapowiedzią z 1 stycznia br.? Jeżeli tak, to składam, po 
raz trzeci, wniosek o dokonanie przebudowy ciągu pieszego od ul. Chrobrego do 
Wojewódzkiego Szpitala dla Nerwowo i Psychicznie Chorych. Nadmieniam, iż 
zadanie to można by zrealizować w 2006 r.  ze środków rezerwy budżetowej 
z 2005 r.

10.1.2. w imieniu mieszkańców ul. Spacerowej pragnę zapytać o przewidywany 
termin montażu instalacji oświetleniowych na tejże ulicy.

ZAŁĄCZNIK NR 12
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10.2. radny Stanisław Szypulski
10.2.1. jakie jest przeznaczenie kostki brukowej z ul. Jeleniogórskiej?

10.2.2. chciałbym zwrócić uwagę na brak sanitariatów na placu zabaw przy ul. 
Łukasiewicza.

10.2.3. jak długo trwać będzie przyzwolenie na deptanie skarpy przy ul. Asnyka, 
naprzeciw Pl. ks. Jerzego Popiełuszki?

ZAŁĄCZNIK NR 13

10.3. radna Grażyna Zbieg
10.3.1. w imieniu mieszkańców ul. Kazimierza Wielkiego proszę o wyrównanie 
terenu po pracach związanych z założeniem kanalizacji.

ZAŁĄCZNIK NR 14

10.4. radny Andrzej Czeczutka
10.4.1. wnioskuję o usunięcie fałd z błota i piasku z ul. Zabobrze. 

10.4.2.  proszę  o  poszerzenie  kanalizacji  burzowej  przy  przepuście  od  drogi 
Zgorzeleckiej, na wysokości budynku nr 76. Spływ wody pod bardzo dużym 
ciśnieniem  spowodował  wylanie  się  wody  z  kanałów,  co  zniszczyło  drogę 
boczną przy posesji nr 96.

10.4.3. wnioskuję o załatanie dziur w jezdni przy przystanku autobusowym na 
ul. Zgorzeleckiej oraz o naprawę parkingu przy dworcu PKS. 

ZAŁĄCZNIK NR 15
 

10.5. radny Hubert Prabucki
10.5.1. wnioskuję, aby projekty uchwał Rady Miasta Bolesławiec radni mogli 
odbierać  w Referacie  Organów Gminy  Miejskiej  we  wtorek,  po  godz.  1400, 
tydzień przed sesją.  Projekty te  powinny zawierać ewentualne autopoprawki. 
Pozwoli  to uniknąć sytuacji,  jaka miała miejsce w czasie  posiedzeń Komisji 
w ubiegłym tygodniu. 

 ZAŁĄCZNIK NR 16
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10.6. radny Zdzisław Abramowicz
10.6.1. wnioskuję o organizowanie dwa razy w roku dla szkół podstawowych 
oraz  gimnazjów  konkursu  „Wychowanie  patriotyczne  najmłodszych”,  pod 
patronatem Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miasta Bolesławiec.

10.6.2.  wnioskuję  o zamontowanie progów spowalniających na ul.  Willowej, 
uniemożliwiających rozwijanie nadmiernej prędkości.

ZAŁĄCZNIK NR 17

10.7. radny Alojzy Skóra
10.7.1. w jakim terminie rozpoczną się prace związane z wykonaniem przejścia 
z ul. Starzyńskiego na ul. Kosiby?

10.7.2. kiedy będzie utwardzana droga przy ul. Rajskiej (w ramach inwestycji 
„Bulwar nad Bobrem”)? 

ZAŁĄCZNIK NR 18

10.8. radny Eugeniusz Kowalski 
10.8.1. jaki jest procent ściągalności mandatów karnych nałożonych przez Straż 
Miejską w Bolesławcu w latach 2005 – 2006? 

10.8.2. jaki jest stan wykupu nieruchomości pod przebudowę ul. Ceramicznej 
i ul. Zabobrze? Ile nieruchomości zostało jeszcze do wykupu?

ZAŁĄCZNIK NR 19

10.9. radny Józef Pokładek
10.9.1.  czy  zostały  poczynione  starania  o  „przejście”  terenu  dworca 
wschodniego do PKP?

10.9.2.  czy  skierowano  pismo  do  Starosty  Bolesławieckiego  w  sprawie 
wyprowadzenia Biblioteki Pedagogicznej z budynku muzeum?

ZAŁĄCZNIK NR 20
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10.10. radna Irena Dul 
10.10.1. mieszkańcy naszego miasta, a w szczególności ul. Bankowej, proszą 
o postawienie znaków „zakaz postoju” oraz „zakaz zatrzymywania się” na tejże 
ulicy.  Samochody  parkowane  są  na  wąskim  chodniku  (przy  obiekcie  „PZU 
Życie”), który znajduje się tylko po jednej stronie jezdni. Nie bez znaczenia jest 
fakt, że w nieruchomości przy ul. Bankowej mieszka dziecko niepełnosprawne, 
które rodzice wożą na wózku inwalidzkim. Wobec powyższego piesi (i wózki) 
muszą chodzić środkiem jezdni, co stanowi poważne zagrożenie zdrowia i życia. 
Ponadto  przy  parkowaniu na  tymże odcinku niemożliwe jest  wyminięcie  się 
dwóch pojazdów jednocześnie. 

ZAŁĄCZNIK NR 21

10.11. radny Lesław Śliwko 
10.11.1. proszę o przedstawienie bilansu kosztów poniesionych dotychczas na 
funkcjonowanie  Bolesławieckiego  Funduszu  Poręczeń  Kredytowych.  Proszę 
także  o  wykazanie  wynikających  z  tego  korzyści.  Środki  przeznaczone  na 
zapewnienie działania Funduszu faktycznie wydają się niewykorzystywane we 
właściwy sposób, a zamrożone kwoty można wykorzystać na inne cele. 

ZAŁĄCZNIK NR 22

10.12. radny Bolesław Nowak 
10.12.1.  wnioskuję  o  przeprowadzenie  remontu  przejścia  w  Rynku  pod 
arkadami, a w szczególności uszkodzonych od wielu miesięcy stopni od strony 
ul. Bolesława Prusa. 

10.12.2.  wnioskuję  o  zainstalowanie  lampy  oświetleniowej  przy  wiacie 
przystankowej, usytuowanej przy ul. Kościuszki. 

10.12.3.  na  ostatnim  posiedzeniu  Komisji  Infrastruktury,  Gospodarki 
Przestrzennej i Budownictwa poruszany był temat Grodu Piastowskiego przy ul. 
Topolowej.  Koncepcję  jego zabudowy przedstawił  Architekt  Miasta,  p.  Piotr 
Żak.  Ze  względu  na  zabytkowy  charakter  Grodu,  Komisja  zawnioskowała 
o wykonanie projektu tego obiektu. W związku z tym proszę Prezydenta Miasta 
o wydanie decyzji odnośnie opracowania powyższego projektu. 

ZAŁĄCZNIK NR 23
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10.13. radny Stanisław Andrusieczko 
10.13.1. wnoszę o zlikwidowanie wyrwy w jezdni, naprzeciw bramy targowiska 
miejskiego przy ul. Jeleniogórskiej. 

ZAŁĄCZNIK NR 24

Ad 11. Projekty uchwał oraz projekt oświadczenia Rady Miasta:

11.1.  w  sprawie  likwidacji  Miejskiego  Przedszkola  Publicznego  nr  8 
w Bolesławcu przy ul. Górne Młyny 5,

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Andrzeja  Czeczutki,  postanowiła 
większością  głosów,  tj.  19  głosami  „za”  (2  radnych  nie  brało  udziału 
w głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały.  

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  12  głosami  „za”,  przy  6  głosach 
„przeciw”  (3  radnych  nie  brało  udziału  w  głosowaniu),  podjęła  uchwałę 
w sprawie likwidacji Miejskiego Przedszkola Publicznego nr 8 w Bolesławcu 
przy ul. Górne Młyny 5. 

UCHWAŁA NR XLVI/443/06 – zał. nr 25

11.2. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć  dla  nauczycieli   realizujących  w  ramach  stosunku  pracy 
obowiązki  określone  dla  stanowisk  o  różnym  tygodniowym 
obowiązkowym wymiarze godzin,

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

Rada Miasta, na wniosek radnego Stanisław Andrusieczko, postanowiła 
większością  głosów,  tj.  20  głosami  „za”  (1  radny  nie  brał  udziału 
w głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały.  
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Rada Miasta większością głosów, tj.  20 głosami „za” (1 radny nie brał 
udziału w głosowaniu),  podjęła  uchwałę w sprawie określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli  realizujących w ramach 
stosunku  pracy  obowiązki  określone  dla  stanowisk  o  różnym  tygodniowym 
obowiązkowym wymiarze godzin.

UCHWAŁA NR XLVI/444/06 – zał. nr 26

11.3.    w sprawie zaopiniowania zmiany w części opisowej dotyczącej planu   
aglomeracji  Bolesławiec  zaopiniowanego  pozytywnie  Uchwałą  Nr 
XXXII/316/05  Rady  Miasta  Bolesławiec  z  dnia  30  marca  2005  r. 
w sprawie zaopiniowania propozycji planu aglomeracji obejmującej 
granice  i  zasięg  sieci  kanalizacyjnych  dla  ścieków  komunalnych 
z  terenu  Miasta  Bolesławiec  i  Gminy  Bolesławiec  zakończonych 
oczyszczalnią ścieków komunalnych w Bolesławcu,

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Józefa  Pokładka,  postanowiła 
większością  głosów,  tj.  20  głosami  „za”  (1  radny  nie  brał  udziału 
w głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały.

Rada Miasta większością głosów, tj. 19 głosami „za” (2 radnych nie brało 
udziału  w  głosowaniu),  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zaopiniowania  zmiany 
w części opisowej dotyczącej planu aglomeracji  Bolesławiec zaopiniowanego 
pozytywnie  Uchwałą  Nr  XXXII/316/05  Rady  Miasta  Bolesławiec  z  dnia  30 
marca  2005  r.  w  sprawie  zaopiniowania  propozycji  planu  aglomeracji 
obejmującej  granice i  zasięg sieci  kanalizacyjnych dla ścieków komunalnych 
z terenu Miasta Bolesławiec i Gminy Bolesławiec zakończonych oczyszczalnią 
ścieków komunalnych w Bolesławcu.

UCHWAŁA NR XLVI/445/06 – zał. nr 27

11.4.    w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania   
przestrzennego terenu położonego w kwartale ulic: Zgorzelecka – 
Łokietka – Mazowiecka – Orla – Pl. Piastowski w Bolesławcu,
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Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Andrzeja  Czeczutki,  postanowiła 
większością głosów, tj. 15 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” (2 radnych 
nie brało udziału w głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały.

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Hubert Prabucki, nawiązując do załącznika nr 3 projektu uchwały, 
poprosił o informacje dotyczące firmy WLI Poland III Sp. z o.o., która pokryje 
koszty wykonania drogi dojazdowej 1 KD – D. 

Architekt  Miasta Piotr  Żak poinformował,  że  w 2003 r.  firma „H.R.E. 
Polska”, właściciel hipermarketu „HYPERNOVA”, podpisał z Gminą Miejską 
Bolesławiec  porozumienie  na  budowę  drogi  łączącej  ul.  Zgorzelecką  z  Pl. 
Piastowskim.  W  międzyczasie  zmienił  się  właściciel  hipermarketu,  którym 
została  firma  WLI  Poland  III.  Nowy  właściciel  podtrzymał  porozumienie. 
W  momencie  zmiany  planu  miejscowego  ze  środków  firmy  zostanie 
wybudowana  droga  łącząca  w/w  ulice.  W  zamian  za  to  Gmina  Miejska 
Bolesławiec przekształci firmie użytkowanie wieczyste terenu na własność. 

Radny  Leszek  Chudzik  poruszył  temat  parametrów  kształtowania 
zabudowy i  zagospodarowania  terenu (§ 6).  Spytał,  czy wskaźnik zabudowy 
(0,35%)  nie  powinien  być  większy  dla  małych  działek  leżących  w  centrum 
miasta. 

Odpowiedzi  udzielił  Architekt  Miasta  Piotr  Żak,  wyjaśniając,  że 
wymieniony  wskaźnik  dotyczy  działki  1  MN/U.  Jest  to  posiadłość  firmy 
produkującej tory kręglarskie. Budynek ten podlega ochronie konserwatorskiej. 
Chodzi  o  to,  aby park,  znajdujący się na jego tyłach,  pozostał  w pierwotnej 
formie. 

Radny  Józef  Pokładek  spytał,  w  jakim terminie  zostanie  wybudowana 
omawiana droga. 

Architekt Miasta Piotr Żak oświadczył, że po przyjęciu uchwały  przez 
Radę  Miasta  i  jej  opublikowaniu  firma  przystąpi  do  projektowania, 
a w ciągu pół roku – do realizacji. 

Rada Miasta większością głosów, tj. 19 głosami „za” (2 radnych nie brało 
udziału w głosowaniu),  podjęła  uchwałę  w sprawie uchwalenia  miejscowego 
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planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenu  położonego  w  kwartale  ulic: 
Zgorzelecka – Łokietka – Mazowiecka – Orla – Pl. Piastowski w Bolesławcu.

UCHWAŁA NR XLVI/446/06 – zał. nr 28

11.5.  w sprawie  zmiany uchwały nr XL/383/05 Rady Miasta Bolesławiec 
z dnia 26 października 2005 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniego 
Programu Inwestycyjnego dla Miasta Bolesławiec na lata 2006-2010, 
zmienionej uchwałą nr XLI/406/05 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 30 
listopada 2005 roku w sprawie zmiany uchwały nr XL/383/05 Rady 
Miasta  Bolesławiec  z  dnia  26  października  2005  roku  w  sprawie 
przyjęcia  Wieloletniego  Programu  Inwestycyjnego  dla  Miasta 
Bolesławiec na lata 2006-2010 oraz uchwałą nr XLIII/420/05 Rady 
Miasta Bolesławiec z dnia 28 grudnia 2005 roku w sprawie zmiany 
uchwały  nr  XL/383/05  Rady  Miasta  Bolesławiec  z  dnia  26 
października 2005 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu 
Inwestycyjnego dla Miasta Bolesławiec na lata 2006-2010,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie  statutowym, 
a autopoprawkę przed sesją. 

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Stanisława  Szypulskiego  postanowiła 
większością głosów, tj. 20 głosami za” (1 radny nie brał udziału w głosowaniu), 
odstąpić od referowania projektu uchwały.

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Lesław Śliwko spytał, czy konieczne jest używanie tak długiego 
tytułu uchwały przy każdym kolejnym projekcie wprowadzającym zmiany do 
uchwały macierzystej. 

Sekretarz  Miasta  Jerzy  Zieliński  poinformował,  że  omawiany  projekt 
uchwały nie jest  aktem prawa miejscowego, który jest  publikowany, a fikcją 
byłoby, gdyby Rada Miasta przyjmowała na każdej sesji nowe WPI. 

Rada Miasta większością głosów, tj.  20 głosami „za” (1 radny nie brał 
udziału  w  głosowaniu),  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr 
XL/383/05  Rady  Miasta  Bolesławiec  z  dnia  26  października  2005  roku 
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w  sprawie  przyjęcia  Wieloletniego  Programu  Inwestycyjnego  dla  Miasta 
Bolesławiec na lata 2006-2010, zmienionej uchwałą nr XLI/406/05 Rady Miasta 
Bolesławiec  z  dnia  30  listopada  2005  roku  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr 
XL/383/05  Rady  Miasta  Bolesławiec  z  dnia  26  października  2005  roku 
w  sprawie  przyjęcia  Wieloletniego  Programu  Inwestycyjnego  dla  Miasta 
Bolesławiec  na  lata  2006-2010  oraz  uchwałą  nr  XLIII/420/05  Rady  Miasta 
Bolesławiec  z  dnia  28  grudnia  2005  roku  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr 
XL/383/05  Rady  Miasta  Bolesławiec  z  dnia  26  października  2005  roku 
w  sprawie  przyjęcia  Wieloletniego  Programu  Inwestycyjnego  dla  Miasta 
Bolesławiec na lata 2006-2010 wraz z autopoprawką. 

UCHWAŁA NR XLVI/447/06 – zał. nr 29

11.6.   w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/255/04 Rady Miasta Bolesławiec   
z  dnia  17  listopada  2004  r.  w  sprawie  przyjęcia  Planu  Rozwoju 
Lokalnego  Gminy  Miejskiej  Bolesławiec  zmienionej  uchwałą  Nr 
XLI/407/05 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 30 listopada 2005 r.,

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym.

Pełnomocnik Prezydenta ds. Obsługi Inwestorów Tomasz Gabrysiak wniósł 
do  projektu  uchwały  autopoprawkę,  polegającą  na  zmianie  nazwy  zadania 
„Budowa  Amfiteatru  nad  Bobrem”  na  „Budowa  Amfiteatru  nad  Bobrem 
w Bolesławcu”. Ponadto należało dostosować zapisy projektu uchwały do WPI.

Pełnomocnik  Prezydenta  ds.  Obsługi  Inwestorów  Tomasz  Gabrysiak 
wyjaśnił także, że zarówno w projekcie uchwały dotyczącym  Planu Rozwoju 
Lokalnego,  jak  i  w projekcie  uchwały  o  Lokalnym Planie  Rewitalizacji,  nie 
aktualizowano  danych  liczbowych  i  statystyk  miasta.  Są  to  dane  z  2002  r. 
i  2003  r.,  co  związane  jest  ze  złożeniem  wniosków  na  dofinansowanie 
prowadzonych inwestycji z funduszy unijnych. 

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Huberta  Prabuckiego,  postanowiła 
większością  głosów,  tj.  20  głosami  „za”  (1  radny  nie  brał  udziału 
w głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały.

W dyskusji udział wzięli: 
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Radny  Hubert  Prabucki  spytał,  czy  uwagi  radnych,  zgłaszane  na 
posiedzeniach Komisji, zostały uwzględnione w projekcie uchwały. 

Pełnomocnik  Prezydenta  ds.  Obsługi  Inwestorów  Tomasz  Gabrysiak 
odpowiedział, że uwzględnił uwagi radnych. 

Radny  Hubert  Prabucki  poprosił  także  o  wyjaśnienie  różnicy  w ilości 
podmiotów gospodarczych w mieście w latach 2002 – 2003 (2002 r. – 3886, 
2003 r. – 3062). 

Wyjaśnień  udzielił  Pełnomocnik  Prezydenta  ds.  Obsługi  Inwestorów 
Tomasz  Gabrysiak,  informując,  że  problem  wynika  z  zastosowania  różnej 
metodologii w każdym z projektów uchwał. W PRL wymienione są wszystkie 
podmioty  działające  na  terenie  Bolesławca,  czyli  te,  które  są  wpisane  do 
ewidencji działalności gospodarczej, prowadzonej przez Urząd Miasta oraz te, 
które  są  wpisane  do  Krajowego  Rejestru  Sądowego.  Z  kolei  w  LPR 
umieszczono tylko podmioty wpisane do ewidencji działalności gospodarczej. 

Wypowiedź  uzupełnił  Prezydent  Miasta  Piotr  Roman,  informując,  że 
projekty  dotyczące  wybrukowania  Rynku  i  ul.  Prusa  oraz  modernizacji  ul. 
Zabobrze  przeszły  pozytywnie  ocenę  formalną.  W drugiej  połowie  kwietnia 
dokonana będzie ocena merytoryczna wymienionych projektów. 

Rada Miasta większością głosów, tj.  20 głosami „za” (1 radny nie brał 
udziału  w  głosowaniu),  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr 
XXVI/255/04 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 17 listopada 2004 r. w sprawie 
przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Miejskiej Bolesławiec zmienionej 
uchwałą Nr XLI/407/05 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 30 listopada 2005 r. 
wraz z wniesioną autopoprawką. 

UCHWAŁA NR XLVI/448/06 – zał. nr 30

11.7.   o zmianie uchwały Nr XXXVI/359/05 Rady Miasta Bolesławiec z dnia   
29  czerwca  2005  r.  w  sprawie  przyjęcia  Lokalnego  Planu 
Rewitalizacji  Miasta  Bolesławiec  zmienionej  uchwałą  Rady Miasta 
Bolesławiec  Nr  XL/384/05  z  dnia  26  października  2005  roku 
i uchwałą Rady Miasta Bolesławiec Nr XLI/408/05 z dnia 30 listopada 
2005 r.,
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Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

Pełnomocnik Prezydenta ds. Obsługi Inwestorów Tomasz Gabrysiak wniósł 
do projektu uchwały autopoprawkę, która polegała na dopisaniu obiektu przy ul. 
Obrońców Helu 1 w wykazie obiektów objętych ochroną. Ponadto, podobnie jak 
w poprzednim projekcie uchwały, należy dostosować zapisy projektu uchwały 
do WPI.

Rada Miasta,  na wniosek radnego Stanisława Andrusieczko,  postanowiła 
większością  głosów,  tj.  20  głosami  „za”,  (1  radny  nie  brał  udziału 
w głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały.

Rada Miasta  większością  głosów,  tj.  20  głosami „za”  (1  radny nie  brał 
udziału w głosowaniu), podjęła uchwałę o zmianie uchwały Nr XXXVI/359/05 
Rady  Miasta  Bolesławiec  z  dnia  29  czerwca  2005  r.  w  sprawie  przyjęcia 
Lokalnego Planu Rewitalizacji  Miasta Bolesławiec zmienionej  uchwałą Rady 
Miasta  Bolesławiec  Nr  XL/384/05  z  dnia  26  października  2005  roku 
i uchwałą Rady Miasta Bolesławiec Nr XLI/408/05 z dnia 30 listopada 2005 r. 
wraz z autopoprawką. 

UCHWAŁA NR XLVI/449/06 – zał. nr 31

11.8.   w sprawie Aktualizacji Strategii Rozwoju Miasta Bolesławiec,  

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

Projekt  uchwały  zreferował  Pełnomocnik  Prezydenta  ds.  Obsługi 
Inwestorów  Tomasz  Gabrysiak.  Wniósł  do  projektu  uchwały  autopoprawkę, 
która polegała na dopisaniu w projekcie uchwały dwóch zdań. Pierwsze z nich 
informuje, że siedziba MPP Nr 3 znajduje się w budynku SP Nr 3, a drugie, że 
na  terenie  Bolesławca  funkcjonują  dwa  szpitale  (ul.  Jeleniogórska  i  Al. 
Tysiąclecia). 

Głos zabrał Prezydent Miasta Piotr Roman, który poinformował, że dwa 
dni temu odbyły się warsztaty strategiczne, których celem było przygotowanie 
do  Aktualizacji  Strategii.  W  czasie  spotkania  przedstawiono  realizację 
wszystkich zadań wynikających z zapisów ustalonych w 2003 r. 
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Rada Miasta  większością  głosów,  tj.  20  głosami „za”  (1  radny nie  brał 
udziału  w  głosowaniu),  podjęła  uchwałę  w  sprawie  Aktualizacji  Strategii 
Rozwoju Miasta Bolesławiec wraz z wniesioną autopoprawką.

 UCHWAŁA NR XLVI/450/06 – zał. nr 32

11.9.   o zmianie uchwały Nr XLI/411/05 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 30   
listopada  2005  r.  w  sprawie  szczegółowych  zasad  oraz  trybu 
udzielania i rozliczania dotacji przedmiotowych,

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Krzysztofa  Pieszko,  postanowiła 
większością  głosów,  tj.  20  głosami  „za”,  (1  radny  nie  brał  udziału 
w głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały.

Rada Miasta  większością  głosów,  tj.  20  głosami „za”  (1  radny nie  brał 
udziału  w  głosowaniu),  podjęła  uchwałę  o  zmianie  uchwały  Nr  XLI/411/05 
Rady Miasta Bolesławiec z dnia 30 listopada 2005 r. w sprawie szczegółowych 
zasad oraz trybu udzielania i rozliczania dotacji przedmiotowych.

UCHWAŁA NR XLVI/451/06 – zał. nr 33

11.10.   w sprawie zmian w budżecie miasta na 2006 r.,  

Skarbnik Miasta Zbigniew Walasiński wprowadził do projektu uchwały 
autopoprawkę dotyczącą zmiany paragrafu wydatków z powodu zastosowania 
niewłaściwej klasyfikacji budżetowej. Pierwsza zmiana dotyczy § 6260, ujętego 
w Dziale 900 Rozdz. 995. Prawidłowy paragraf to 6220. Druga zmiana dotyczy 
§ 6070 oraz § 6080, ujętych w Rozdz. 92604, które łącznie zostaną umieszczone 
w § 6210.

W dyskusji udział wzięli:

Radna  Grażyna  Zbieg  poruszyła  sprawę  zakupu  tzw.  „sztucznej  nerki”. 
Zapytała, czy korzystniejszym zakupem nie byłby zakup karetki. 
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W  odniesieniu  do  powyższego,  Prezydent  Miasta  Piotr  Roman 
poinformował, że o zakup urządzenia do hemofiltracji Szpital występuje od ok. 
dwóch lat. Jest to szczególnie związane z doposażeniem Oddziału Intensywnej 
Terapii. Oddział ten od jakiegoś czasu przynosi dochody. Ordynator oddziału 
poinformował,  że  niewyposażenie  go  w  urządzenie  do  hemofiltracji  może 
spowodować  utratę  przez  oddział  poziomu  referencyjności,  który  uzyskał. 
Z  kolei  utrata  referencyjności  może  się  wiązać  z  mniejszymi  kwotami 
finansowymi przekazywanymi z Narodowego Funduszu Zdrowia. 

Na temat urządzenia do hemofiltracji głos zabrał radny Krzysztof Pieszko, 
informując,  że  nie  do końca jest  ono sztuczną nerką,  lecz spełnia  jej  pewne 
funkcje.  Urządzenie  to  jest  wykorzystywane  nie  tylko  w  przypadku  ostrej 
niewydolności  nerek,  ale  również  przy  ostrej  niewydolności  krążeniowo  – 
oddechowej.  Korzystanie z niego znacznie skraca czas i koszty leczenia oraz 
zmniejsza obciążenie pacjenta. 

Radny Lesław Śliwko zauważył, że Gmina Miejska Bolesławiec przekazała 
na  rzecz  Szpitala  wiele  środków  pieniężnych.  W  związku  z  tym,  zdaniem 
radnego,  należałoby  zawrzeć  ze  Starostwem Powiatowym umowę  dotyczącą 
możliwości decydowania o Szpitalu. 

Do powyższego odniósł się Prezydent Miasta Piotr Roman. Jego zdaniem 
pomysł radnego jest ciekawy. Nie wiadomo jednak, czy formuła organizacyjno – 
prawna,  w  jakiej  jest  obecnie  Szpital,  umożliwia  spisanie  tego  typu 
porozumienia.  W dalszej  kolejności  Prezydent  odniósł  się  do  pytania  radnej 
Grażyny  Zbieg  dotyczącego  zakupu  karetek.  Prezydent  poinformował 
o  pomyśle  wspólnego  zakupu  karetki  przez  wszystkie  gminy,  którego 
finansowanie  oparte  byłoby  o  współczynnik  ludnościowy  (wielkość  kwoty 
wpłaconej przez każdą z gmin wynikałaby z pomnożenia liczby mieszkańców 
przez określoną kwotę). Prawdopodobnie miałoby to być 3 zł od mieszkańca. 
Gdyby,  w  odniesieniu  do  powyższego,  podsumować  pomoc  udzieloną 
Szpitalowi przez Gminę Miejską Bolesławiec w ciągu 3,5 roku, to wychodzi ok. 
75  zł  na  mieszkańca.  Można  więc  powiedzieć,  że  Bolesławiec  przekazał  na 
rzecz Szpitala 25 razy więcej środków, w przeliczeniu na jednego mieszkańca, 
niż  inne  gminy.  Następnie  Prezydent  zapoznał  zebranych z  doświadczeniami 
przy  wspólnym  z  gminami  zakupie  laparoskopu.  Poinformował,  że  Miasto 
i  Gmina  Nowogrodziec  do  tej  pory  nie  wywiązali  się  z  umowy  dotyczącej 
przekazania środków na zakup laparoskopu. Prezydent Miasta uzgodnił z Panią 
Dyrektor  SP  ZOZ,  że  Gmina  Miejska  Bolesławiec  przekaże  na  rzecz 
najpilniejszych  potrzeb  Szpitala  kwotę  wynikającą  z  porozumienia 
międzygminnego  i  w  przypadku  naszego  miasta  będzie  to  właśnie  zakup 
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urządzenia  do  hemofiltracji.  Jeżeli  chodzi  o  karetki,  to  zdaniem  Prezydenta 
zostanie ona kupiona przy udziale Starostwa Powiatowego. 

Radny  Józef  Pokładek  nawiązał  do  Działu  921  „Kultura  i  ochrona 
dziedzictwa  narodowego”,  w  którym  ujęto  26  tys.  zł  na  dofinansowanie 
Państwowej Szkoły Muzycznej w Bolesławcu. Zdaniem radnego w punkcie tym 
powinny być wymienione poszczególne imprezy miejskie, organizowane przy 
udziale Szkoły Muzycznej. 

Do wypowiedzi radnego ustosunkował się Prezydent Miasta Piotr Roman, 
który oznajmił, że kwota 26 tys. zł jest zgodna z wnioskiem Dyrektor Szkoły 
Muzycznej. Wniosek ten składa się z trzech elementów, z czego dwa dotyczą 
współpracy z miastami partnerskimi. 

Następnie głos w dyskusji zabrał radny Andrzej Czeczutka, który nawiązał 
do zadania „współfinansowanie rozbudowy schroniska dla zwierząt w Jeleniej 
Górze – 26 tys. zł” (Dział 900 Rozdział 90095). Radny spytał, czy oznacza to, 
że  mieszkańcy  Bolesławca  mają  zagwarantowane  miejsca  w  jeleniogórskim 
schronisku dla swoich czworonogów.

Z-ca Prezydenta  Miasta Karol  Stasik,  odpowiadając na pytanie  radnego, 
poinformował,  że  będzie  to  rozbudowa  już  istniejącego  schroniska.  Gmina 
Miejska  Bolesławiec  będzie  partycypować  w  kosztach  rozbudowy  i  będzie 
miała możliwość lokowania zwierząt w tym schronisku.

Radna Irena Dul spytała,  dlaczego nie doszło do zawarcia porozumienia 
z  mieszkanką  Bolesławca,  która  wyrażała  chęć  prowadzenia  schroniska  dla 
zwierząt w naszym mieście. 

Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Piotr Roman, informując, że decyzja 
związana  była  z  kosztami  wybudowania  i  utrzymania  nowego  schroniska. 
Należy  także  zwrócić  uwagę,  że  istnieje  problem z  odpowiednią  lokalizacją 
schroniska w Bolesławcu. Gminy Powiatu Bolesławieckiego nie wyraziły zgody 
na  ulokowanie  schroniska  na  ich  terenie.  Wybudowanie  schroniska  to  koszt 
kilkuset tysięcy złotych, a koszty jego utrzymania to ok. sto tysięcy złotych. 
Zdaniem Prezydenta schronisko w Bolesławcu powinno powstać, ale powinno 
to być schronisko o charakterze powiatowym. Chodzi o to, aby wola organów 
stanowiących samorządu terytorialnego była czytelna i jednoznaczna ze strony 
wszystkich  gmin.  Dzisiaj  takiej  woli  nie  ma,  a  wybrane  rozwiązanie  jest 
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najtańsze z możliwych. Za 26 tys. zł Bolesławiec ma gwarancję przyjmowania 
psów ze swojego terenu. 

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  14  głosami  „za”,  przy  4  głosach 
„przeciw’  i  1  głosie  „wstrzymującym  się”  (2  radnych  nie  brało  udziału 
w głosowaniu), podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie miasta na 2006 r.

UCHWAŁA NR XLVI/452/06 – zał. nr 34

11.11.  oświadczenie  w  sprawie  poparcia  działań  zmierzających  do 
ustanowienia św. Marii De Mattias Patronką Miasta Bolesławiec. 

Przedmiotowy  projekt  oświadczenia  radni  otrzymali  w  materiałach  na 
XLIV sesję Rady Miasta (1 lutego 2006 r.). 

W dyskusji udział wzięli:

Radna Grażyna Zbieg spytała, w jaki sposób Prezydent Miasta zamierza 
prowadzić  działania  mające  na  celu  przybliżenie  mieszkańcom  Bolesławca 
postaci św. Marii De Mattias. 

Prezydent Miasta Piotr Roman oświadczył, że nie jest to pytanie do niego, 
ponieważ  wnioskodawcami  oświadczenia  jest  grupa  radnych.  Prezydent 
zapewnił  jednak,  że  w przypadku przyjęcia przez Radę Miasta  oświadczenia 
będzie starał się, aby postać Św. Marii De Mattias była znana w całym regionie.

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miasta, który poinformował, że liczba 
podpisów popierających projekt oświadczenia przekroczyła 3 100. W ostatnich 
tygodniach  swoje  poparcie  wyrazili  proboszczowie  sześciu  bolesławieckich 
parafii.  Przewodniczący  poinformował  także,  że  w  sprawie  tej  na  jego  ręce 
wpłynął list otwarty p. Jana Bąka, który przekazał radnym do zapoznania się. 
Oznajmił, że w sprawie listu nie otrzymał od radnych żadnych uwag. 

Radny Eugeniusz Kowalski poinformował o rozmowach z reemigrantami 
z byłej Jugosławii, gdzie powstał zakon założony przez Św. Marię De Mattias, 
którzy popierają oświadczenie Rady Miasta Bolesławiec.
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Zdaniem radnego Stanisława Szypulskiego lepszą kandydatką na patrona 
miasta  Bolesławiec  jest  siostra  Ludwina  Sikora,  która  była  bezpośrednio 
związana z naszym miastem.

Stanowisko radnego Stanisława Szypulskiego poparła radna Irena Dul. 

Radny  Andrzej  Czeczutka  przypomniał,  że  Św.  Marię  De  Mattias 
beatyfikował Papież Jan Paweł II. 

Prezydent Miasta Piotr Roman spytał obecną na sali s. Krystynę Kusak, 
czy rzeczywiście rozpoczął się już proces beatyfikacyjny s. Ludwiny Sikory. 

S. Krystyna Kusak poinformowała, że s. Ludwina Sikora nie jest nawet 
sługą bożym. Rozpoczęło się  dopiero wstępne  rozeznanie,  czy w ogóle  taką 
będzie mogła być. Jeżeli kiedyś nią zostanie, to nastąpi to za 50-100 lat. Ponadto 
s.  Krystyna  Kusak poinformowała,  że  na  beatyfikację  Św.  Marii  De Mattias 
czekano 70 lat. 

Radny Jarosław Kowalski, zgodnie z prośbą jednej z sióstr, przekazał, że 
w  1956  r.  pod  zakon  zajechały  ciężarówki  ówczesnego  systemu,  celem 
wyprowadzenia sióstr  z Bolesławca, na co nie pozwolili  mieszkańcy naszego 
miasta.

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  14  głosami  „za”,  przy  5  głosach 
„przeciw’  i  1  głosie  „wstrzymującym  się”  (1  radny  nie  brał  udziału 
w głosowaniu), podjęła oświadczenie w sprawie poparcia działań zmierzających 
do ustanowienia św. Marii De Mattias Patronką Miasta Bolesławiec.

oświadczenie – zał. nr 35

Przewodniczący Rady ogłosił 10  minut przerwy,
a następnie wznowił obrady

Ad 12. Sprawy organizacyjne:
12.1. Informacje bieżące dla Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że:
- XLVII sesja Rady Miasta Bolesławiec odbędzie się 12 kwietnia br. i będzie to 

sesja absolutoryjna,
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- Komisja Rewizyjna odbędzie się 4 i 11 kwietnia br.,
-  6 kwietnia  br.  odbędzie  się wspólne posiedzenie  Komisji  Oświaty,  Kultury 

i Sportu oraz Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych,
-  7  kwietnia  br.  odbędzie  się  wspólne  posiedzenie  Komisji  Infrastruktury, 

Gospodarki  Przestrzennej  i  Budownictwa  oraz  Komisji  Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów,

-  oświadczenia  majątkowe  należy  złożyć  na  ręce  Przewodniczącego  Rady 
Miasta lub do Referatu Organów Gminy Miejskiej do dnia 30 kwietnia br.,

- 13 kwietnia br. odbędzie się inauguracyjna sesja Młodzieżowej Rady Miasta 
Bolesławiec, 

-  6 lutego br.  wpłynął apel radnego Rady Miasta Bolesławiec III  kadencji  p. 
Dariusza Muchy, dotyczący PWiK. Przewodniczący skierował apel do radnych 
w celu zajęcia przez nich stanowiska w tej sprawie. Do dnia dzisiejszego na 
ręce  Przewodniczącego  Rady  Miasta  nie  wpłynęły  żadne  uwagi  odnośnie 
apelu. 

Przewodniczący  Rady  Miasta  oddał  głos  radnemu  Rady  Miasta 
Bolesławiec III kadencji p. Dariuszowi Musze.

Radny Rady Miasta Bolesławiec III  kadencji  p.  Dariusz Mucha –  temat, 
z  którym  się  do  Państwa  zwróciłem  jest  dla  mnie  o  tyle  istotny,  że  nad 
procedowaniem do wyjaśnienia pewnych kwestii byłem wręcz zmuszony, gdyż, 
będąc radnym poprzedniej kadencji, nie dopuszczano mnie do informacji w tej 
materii.  Teraz,  kiedy zacząłem pisać książkę na ten temat,  Prezydent  Miasta 
Piotr Roman był łaskaw udostępnić mi niemal wszystkie dostępne, powtarzam 
dostępne,  w  owym  czasie  dokumenty.  Zdumienie  ogarnęło  mnie,  że  będąc 
radnym  przez  cztery  lata,  nie  wiedziałem,  że  procedowaliśmy,  w  wielu 
wypadkach niezgodnie  z  prawem.  W wielu  przypadkach byliśmy jako  radni 
utrzymywani  w przekonaniu,  że  decyzja  podejmowana w dobrej  wierze,  tak 
naprawdę  służyła  czemu  innemu.  Decyzje  Zarządu  Miasta,  podejmowane 
w dobrej wierze, nigdy nie były w szerszym aspekcie wyjaśniane na Zarządzie 
Miasta.  Zarząd  Miasta  był  tylko  informowany  o  pewnych  zdarzeniach. 
Zdumienie  ogarnęło  mnie,  kiedy  podobną  formułę  wyraził  Pan  Prezydent. 
W  apelu  do  Państwa  zapisałem  cytat  z  wystąpienia  Pana  Prezydenta.  Pan 
Prezydent Piotr Roman w wywiadzie dwukrotnie publikowanym (w Internecie 
i  ostatnim  numerze  „Panoramy  Dolnośląskiej”)  użył  następującego 
stwierdzenia: (pytanie brzmiało: „dlaczego przypisuje pan sobie sukces ISPY?”) 
„gdyby przyjąć  stan  z  listopada  2002 r.,  to  inwestycja  nie  była  możliwa do 
realizacji pomimo przyznanych środków”. Szanowni Państwo, konkluzja Pana 
Prezydenta jest następująca: „przeszkodą była wcześniejsza utrata PWiK przez 
nasze miasto, zresztą znakomicie ukryta przed radnymi poprzedniej kadencji”. 
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Na tej sali zasiada dziesięciu radnych poprzedniej kadencji. Jeśli Państwo nie 
czujecie się zobowiązani do zadania Panu Prezydentowi elementarnego pytania: 
„co ukryto przed radnymi poprzedniej kadencji?”, to ja,  z całym szacunkiem 
Panie Prezydencie, uczynię to. W jaki sposób i co przed radnymi poprzedniej 
kadencji ukryto? Gdybyście Państwo chcieli wstrzymać się z decyzją i zechcieli 
przyjąć argumenty, że bolesławieckie PWiK już w momencie, kiedy zostałem 
radnym w 1998 r., w grudniu, miesiąc po tym, nie było w praktyce nasze. Czy 
ktoś z Państwa o tym wiedział? Nikt. Później powstała ISPA. Przez trzy lata nie 
dopuszczano  mnie  żebym  przeczytał  wniosek,  a  później  okazało  się,  że 
procedura,  którą  rozpoczął  Pan  Prezydent  dopiero  w  2002  r.  była  właściwą 
procedurą pozyskania środków z ISPY. Musimy to wyjaśnić. Jeśli Państwa ta 
rzecz  nie  interesuje,  to  z  całym  szacunkiem,  prosiłbym  Pana  Prezydenta 
Romana, aby zechciał Państwu powiedzieć, co takiego zostało zrobione i ukryte 
przed radnymi poprzedniej kadencji. 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że przez okres sześciu tygodniu, 
od  dnia  wpływu  apelu  radnego  Rady  Miasta  Bolesławiec  III  kadencji  p. 
Dariusza  Muchy,  Rada  Miasta  nie  zajęła  wobec  niego  żadnego  stanowiska. 
W związku z tym Przewodniczący oświadczył, że Rada Miasta nie podejmuje 
działań zaproponowanych w w/w apelu.  

W  dalszej  części  posiedzenia  Prezydent  Miasta  Piotr  Roman  wraz 
z  Przewodniczącym  Rady  Miasta  wręczyli  radnym  Grażynie  Zbieg 
i  Eugeniuszowi  Kowalskiemu  podziękowania  za  pomoc  w  organizacji  prac 
komisji wyborczej Młodzieżowej Rady Miasta. 

Ad 13. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych.

Wicestarosta Bolesławiecki Cezary Przybylski

10.13.1.  dot.  wyrwy  w  jezdni  przy  ul.  Jeleniogórskiej  –  jest  to  droga 
wojewódzka, a nie powiatowa, więc adresat jest inny. 

10.4.3. dot.  załatania dziur w jezdni przy ul.  Zgorzeleckiej –  od jutra ruszają 
prace związane z łataniem dziur. Po zimie w budżecie powiatu przeznaczamy 
430  tys.  zł  na  remonty  dróg.  Mówię  tylko  o  łataniu  dziur.  Nie  mówię 
o inwestycjach, na które spisane są oddzielne porozumienia z miastem i które 
będą realizowane.  Od jutra ma ruszyć otaczarnia,  gdzie będzie produkowana 
normalna  masa  asfaltowa.  Prace  będą  wykonywane  od  centrum  miasta 
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w kierunku jego peryferii. Jeżeli sytuacja na ul. Zgorzeleckiej jest rzeczywiście 
zła, to wykonamy to w pierwszej kolejności. 

Prezydent Miasta Piotr Roman

10.13.1. dot. wyrwy w jezdni przy ul. Jeleniogórskiej – zwrócimy się do Zarządu 
Dróg Wojewódzkich. Mam obietnicę ze strony Wicemarszałka Pacyniaka, że jak 
tylko zrobi się pogoda, to Zarząd Dróg Wojewódzkich przystąpi do łatania dziur. 
W tej sprawie występowałem wspólnie z burmistrzem Lwówka Śl., ponieważ 
sytuacja na drodze z Bolesławca do Lwówka jest tragiczna. Część największych 
dziur załatano, ale nie jest to jeszcze efekt, którego oczekujemy. Rano, przed 
sesją, byli u mnie dziennikarze i mówili, że niektóre drogi wojewódzkie mogą 
być wyłączone z powodu katastrofy budowlanej (np. Jawor – Wałbrzych). 

10.12.3. dot. Grodu Piastowskiego – trzeba będzie zastanowić się nad projektem 
i później aplikować do funduszy unijnych. 

10.12.1. remontu przejścia pod arkadami – zrobimy to, zwłaszcza schody. Jest 
to ważna i potrzebna rzecz. 

10.10.1.  dot.  postawienia  znaków  drogowych  przy  ul.  Bankowej  –  to 
rzeczywiście problem. Jest tam sporo instytucji, a miejsca niewiele. Ja również 
czasami tamtędy przejeżdżam i  wiem, że jest  problem z zaparkowaniem, ale 
mam dobrą  wiadomość,  bowiem, w tym roku przewidujemy przebudowę tej 
ulicy. Mamy na ten cel zagwarantowane środki. Rozmawiamy także z firmami, 
które  mogłyby  ewentualnie  sfinansować  dodatkowe  parkingi,  bo  jest  na  to 
miejsce.  Chcę  dodać,  że  właściciel  szkoły  „OXPRESS”  chciał  wykupić  ten 
teren,  na  co  się  nie  zgodziliśmy.  Wówczas  problem,  o  którym mówiła  Pani 
radna, jeszcze bardziej pogłębiłby się. 

Radna  Irena  Dul  poinformowała,  że  przede  wszystkim  chodzi 
o przybliżenie znaków „zakaz postoju” i „zakaz zatrzymywania się” w kierunku 
skrzyżowania, co uniemożliwi parkowanie samochodów na chodniku. 

W powyższej kwestii głos zabrał także radny Jarosław Kowalski, zdaniem 
którego w miejscu tym nie ma unormowanej szerokości chodzika. 

Wobec  powyższego  Prezydent  Miasta  Piotr  Roman  zapewnił 
o  zorganizowaniu  wizji  lokalnej  z  udziałem Z-cy  Prezydenta  Miasta  Karola 
Stasika oraz radnej Ireny Dul i Jarosława Kowalskiego. 
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10.9.1. dot. dworca wschodniego – w wyniku rozmów z Dyrektorem Oddziału 
Gospodarowania  Nieruchomościami  PKP,  p.  Szulcem  oficjalnie  wystąpiłem 
z wnioskiem o sprzedaż na rzecz Gminy Miejskiej Bolesławiec nieruchomości 
zlokalizowanych  na  terenie  stacji  Bolesławiec  Wschód.  Byłaby  to  sprzedaż 
bezprzetargowa,  w  której  odliczone  byłyby  zobowiązania  z  tytułu 
niezapłaconych podatków od nieruchomości (ponad 100 tys. zł). Rozmawiałem 
także z nowym Dyrektorem Polskich Linii Kolejowych (p. Jerzym Dul). Jednak 
dla  decyzji  o  sprzedaży  bezprzetargowej,  w  kwotach  o  jakich  mówimy, 
potrzebna  jest  pozytywna  decyzja  Zarządu  PKP  i  Ministra  Transportu. 
Generalnie  wszystkie  działania  są  pozytywne,  ponieważ  udało  nam  się 
zablokować  możliwość  wejścia  innych  inwestorów,  reprezentujących  sieci 
handlowe. 

Radny Jarosław Kowalski spytał jak wygląda sytuacja dworca głównego 
PKP. 

Odpowiadając  na  powyższe,  Prezydent  Miasta  Piotr  Roman 
poinformował,  że  sytuacja  prawna dworca  głównego PKP nie  jest  do  końca 
uregulowana.  Pewien  prywatny  przedsiębiorca  bolesławiecki  dotarł  za  moim 
pośrednictwem do Dyrektora Szulca z propozycją zagospodarowania dworca. 
Była mowa o restauracji chińskiej i objęciu przez niego zarządzaniem całego 
dworca,  z  wyjątkiem kas  i  elementów służących bezpieczeństwu ruchu.  Nie 
doszło  jednak  do  realizacji  pomysłu.  Mam  jeszcze  jedną  informację  do 
przekazania.  Mianowicie  –  dyrekcja  Zakładu  Gospodarowania 
Nieruchomościami  oczekuje  na  oferty  osób,  które  chciałyby  wynająć 
pomieszczenia na dworcu. Nie będą to wygórowane ceny.

10.9.2. dot.  wyprowadzenia Biblioteki Pedagogicznej z budynku muzeum –nie 
będę już więcej pisał do Pana Starosty odnośnie Biblioteki. Skontaktowałem się 
z  Wicemarszałkiem Pawluszkiem,  który  obiecał,  że  po  powrocie  z  Moskwy 
zajmie  się  tą  sprawą.  Prawnicy  Urzędu  Marszałkowskiego  sprawdzą  zapisy 
porozumienia  zawartego  pomiędzy  Urzędem  Marszałkowskim  a  Starostwem 
Powiatu  Bolesławieckiego,  w  kierunku  jego  wypowiedzenia  i  przejęcia 
porozumienia na prowadzenie Biblioteki Pedagogicznej przez Miasto. 

10.8.1. dot. ściągalności mandatów karnych nałożonych przez Straż Miejską –  
w 2005 r. nałożono mandaty na kwotę ponad 11 tys. zł. Do tej pory udało się 
ściągnąć niecałe 40%. Zgodnie z terminami egzekucję będzie można wykonać 
po 15 kwietnia br.  

28



10.8.2.  dot.  wykupu  nieruchomości  pod  przebudowę  ul.  Ceramicznej  i  ul.  
Zabobrze  –  przy ul.  Ceramicznej  została  jedna  działka  do  wykupu,  przy  ul. 
Zabobrze – trzy. 

10.6.1.  dot.  zorganizowania  konkursu  „Wychowanie  patriotyczne 
najmłodszych”  –  to  jest  wniosek  skierowany  do  Komisji  Oświaty,  Kultury 
i Sportu. Ja ten pomysł zdecydowanie popieram.

10.6.2.  dot.  spowolnienia  ruchu przy  ul.  Willowej  –  myślę,  że  trzeba  będzie 
zrobić  tak,  jak  w każdym takim przypadku.  Zapoznamy się  z  propozycjami 
Komisji Infrastruktury, Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa. Potwierdzam, 
że  ulice  Willowa  i  Komuny  Paryskiej  są  coraz  bardziej  niebezpieczne  ze 
względu na wzmożony ruch.  

10.4.1. dot. usunięcia fałd z błota i piasku z ul. Zabobrze;
10.4.2.  dot.  poszerzenia  kanalizacji  burzowej  przy  ul.  Zgorzeleckiej  –  obie 
interpelacje dotyczą działań interwencyjnych. Oczywiście trzeba to zrobić, ale 
zwróćcie Państwo uwagę, że dopiero dwa dni temu zszedł śnieg. 

10.3.1. dot. wyrównania terenu przy ul. Kazimierza Wielkiego – nie znałem tego 
problemu. Trzeba będzie zorganizować w tym miejscu wizję lokalną. 

10.2.2. dot. braku sanitariatów na placu zabaw przy ul. Łukasiewicza –  wiąże 
się  z  tym jeszcze  problem pomysłu  budowy w tym miejscu  dużego sklepu, 
którego powstanie budzi nasze wątpliwości. Inwestorem miał być p. Jabłoński z 
Warty  Bolesławieckiej,  ten  sam,  który  złożył  do  Państwa  protest  przeciwko 
budowie sklepów wielkopowierzchniowych i jednocześnie propozycje związane 
z  ograniczeniem  budowy  sklepów  powyżej  400  m2.  Z  Architektem  Miasta 
ustaliliśmy, że wnioskiem tym zajmie się Komisja Architektoniczna, składająca 
się z pięciu architektów.

Z-ca Prezydenta Miasta Karol Stasik

10.1.2. dot. montażu instalacji oświetleniowej na ul. Spacerowej – po burzliwej 
debacie  w  Starostwie  Powiatowym  postanowiliśmy  załatwić  sprawy 
własnościowe we własnym zakresie, które jednak powinny być załatwione przez 
Starostwo.  Spotkaliśmy  się  z  jednym  z  właścicieli,  przez  którego  grunt 
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przechodzi droga. Trzeba dodać, że istnieje rozbieżność pomiędzy rzeczywistym 
przebiegiem drogi a działkami. Trzeba pójść na kompromis. Jeśli właściciel chce 
mieć drogę z oświetleniem, wykonaną jeszcze w tym roku (wrzesień br.),  to 
musi zrzec działek się na rzecz miasta lub dotychczasowego właściciela drogi, 
czyli Starostwa Powiatowego. To, co pozostanie, może przejąć na własność, a 
jeżeli będzie taka zgoda, to z udziałem przedstawiciela geodezji  ze starostwa 
dokonamy przejęcia wzajemnego. Gmina będzie tylko moderatorem i nie będzie 
uczestniczyć w tym akcie. Jeśli zostanie to zrobione, to nie będzie przeszkód, 
aby Miasto przejęło drogę. Cała ulica zostanie wyremontowana,                       a 
w zasadzie przebudowana, łącznie z oświetleniem.

10.2.1. dot. kostki brukowej z ul. Jeleniogórskiej – kostka ta jest w złym stanie. 
Trzeba sprawdzić, jaka jest możliwość jej wykorzystania. Mamy doświadczenie 
w pozyskiwaniu kostki brukowej, chociażby w rejonie ul. Modłowej. Jeśli okaże 
się, że będzie możliwe odzyskanie tej kostki, to zostanie ona złożona na terenie 
MZGK. W tej chwili jest ona składowana na bazie wykonawcy. 

10.2.3. dot. skarpy przy ul. Asnyka –  zwrócimy uwagę służbom komunalnym 
i Straży Miejskiej, aby kontrolowały to w większym stopniu, niż dotychczas. 

10.4.2. dot. poszerzenia kanalizacji burzowej przy ul. Zgorzeleckiej – jeszcze w 
okresie przedwojennym pod drogą, która obecnie nosi nazwę II Armii Wojska 
Polskiego,  był  przepust  i  rów irygacyjny.  Teraz  właściciele  go zlikwidowali. 
Kanalizacja, która jest spełniła swoje zadanie tylko w części, ponieważ wody 
powierzchniowe,  które  w  tym  roku  obficie  spłynęły  w  dół,  zostały  nią 
odprowadzone, aczkolwiek nie takie było jej przeznaczenie. W tej chwili nie ma 
wpustów,  do  których  miałaby  być  odprowadzana  woda.  Właściciele,  którzy 
przysypali rowy melioracyjne, powinni je odtworzyć. 

10.6.2. dot. spowolnienia ruchu przy ul. Willowej –  chciałem dodać, że na ul. 
Willowej zostaną wyremontowane w całości wszystkie chodniki. 

10.7.1. dot. przejścia z ul. Starzyńskiego na ul. Kosiby –  w pierwszej połowie 
kwietnia  br.  jesteśmy umówieni  z  Dyrektorem Dolnośląskiego Zarządu Dróg 
Wojewódzkich.  Odbędzie  się  wizja  lokalna  i  wyjaśnimy szereg  spraw,  które 
chcemy wspólnie realizować, m.in. w/w przejście. 
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10.10.1.  dot.  postawienia znaków drogowych przy ul.  Bankowej –  dodam, że 
odbyliśmy  spotkanie  z  przedstawicielem  „PZU  Życie”  z  Wrocławia,  który 
wstępnie  zadeklarował,  że  PZU  wykona  z  własnych  środków  parking  przy 
wylocie  na  ul.  Karola  Miarki,  w  oparciu  o  naszą  dokumentację.  Jest  także 
deklaracja  właściciela  Szkoły „OXPRESS”,  że  wykona z  własnych środków, 
również na naszym gruncie, parking tuż przy obiekcie TBS. 

10.12.2.  dot.  zamontowania  lampy  przy  ul.  Kościuszki  –  nie  jest  to  ujęte  w 
nadwyżce budżetowej,  ale  są  to  niewielkie  kwoty i  myślę,  że  będzie  można 
zrealizować to zadanie po pierwszych przetargach. 

10.7.2. dot. utwardzenia drogi przy ul. Rajskiej – ulica ta nie jest przewidziana 
do  utwardzenia.  Jeżeli  Państwo  uznacie,  że  jest  to  potrzebne,  to  Komisja 
Infrastruktury,  Gospodarki  Przestrzennej  i  Budownictwa  powinna  się  w  tej 
kwestii wypowiedzieć. To, co Pan radny nazywa „Bulwarem nad Bobrem”, nie 
będzie obiektem żadnych modernizacji. Jest to zielone zacisze dla mieszkańców. 
Budowa amfiteatru dotyczyć będzie terenu MOSiR. 

10.11.1.  dot.  funkcjonowania  Bolesławieckiego  Funduszu  Poręczeń 
Kredytowych  –  Rada  Nadzorcza,  Prezes  i  komisja  kwalifikacyjna 
Bolesławieckiego Funduszu Poręczeń Kredytowych działają społecznie. Bilans 
przekazany zostanie radnym na koniec bieżącego miesiąca. 

Sekretarz Miasta Jerzy Zieliński

10.5.1. dotyczy terminowości przygotowywania materiałów dla radnych – często 
zdarza się  tak,  że w ostatniej  chwili,  zwłaszcza po poniedziałkowej naradzie 
Prezydenta Miasta, istnieje konieczność włączenia do porządku sesji kolejnych 
projektów uchwał. W tym konkretnym przypadku, z zeszłego tygodnia, mogę 
tylko przeprosić Pana radnego. Rzeczywiście obszerność materiałów na tę sesję 
była olbrzymia, a łączliwość projektów ze sobą daleko idąca, w związku z czym 
zmiany  następowały  do  ostatniego  momentu.  Trzeba  mieć  świadomość,  że 
przygotowanie kompletu dokumentów w stopniu niewzruszalnym jest możliwe, 
zgodnie ze statutem, trzy dni przed sesją, a nie przed Komisją. Staramy się, aby 
materiały dotarły do Państwa ok. tygodnia przed sesją, ale nie mogę obiecać, że 
w wyjątkowych sytuacjach  nie  będziecie  Państwo otrzymywać projektów na 
ostatnią chwilę. 
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Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Jan  Jasiukiewicz  poinformował,  że 
radni będą otrzymywać materiały na sesję w teczkach. 

Następnie Dyrektor MOSiR Dariusz Jośko, na wezwanie Prezesa Spółki 
„Jadmar”,  sprostował  swoją  wypowiedź  z  poprzedniej  sesji  Rady  Miasta. 
Dyrektor użył wówczas stwierdzenia, że nakład gazety, na okładce której było 
jego zdjęcie, sprzedał się w 100%. Co nie jest prawdą. 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta uznała udzielone 
odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski, za wystarczające.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad,  Przewodniczący  Rady  Miasta 
zamknął XLVI sesję Rady Miasta Bolesławiec.

Protokołowała:

Małgorzata Zadora

MZ/MZ

32


	Sesję rozpoczęto o godz. 9.00
	Sesję zakończono o godz. 15.20
	Ustawowy skład Rady – 21 radnych

